

*It was agreed*,—That the Joint Chairmen of the Committee correspond with the Honourable Elmer MacKay, P.C., M.P., Minister of Public Works, with respect to certain comments by the Committee.

On SOR/87-259—Postal Services Interruption Regulations and SOR/87-260—Prohibited Mail Regulations, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with the Designated Instruments Officer of the Canada Post Corporation with respect to certain comments by the Committee.

On SOR/89-180—Manitoba Fishery Regulations, 1987, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee review their status at a later date and inform the Committee of the action taken.

On SOR/90-4—National Parks Fishing Regulations, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with the Designated Instruments Officer of the Department of the Environment with respect to certain comments by the Committee.

The Committee considered SI/87-210—Minister of the Environment Authority to Prescribe Fees or Charges Order; SOR/87-537—Veal Carcass Grading Regulations, amendment; SOR/87-552—Beef Carcass Grading Regulations, amendment and SOR/88-193—Fresh Fruit and Vegetable Regulations, amendment.

On SOR/89-220—Alberta Fishery Regulations, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee review their status at a later date and inform the Committee of the action taken.

On SOR/88-512—Animal Disease and Protection Regulations, amendment:

*It was agreed*,—That the Counsel to the Committee correspond with the Designated Instruments Officer of the Department of Agriculture with respect to certain comments by the Committee.

On SOR/88-612—Direct Mail Advertising Regulations:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with the Designated Instruments Officer of Canada Post Corporation with respect to certain comments by the Committee.

On SOR/89-38—Immigration Regulations, 1978, amendment:

*It was agreed*,—That Counsel to the Committee correspond with the Designated Instruments Officer of the Department of Employment and Immigration with respect to certain comments by the Committee.

On SI/90-1—Withdrawal of Certain Lands (Whitehorse Y.T.) from Disposal Order, amendment; SOR/88-114—Hazardous Products (Tents) Regulations; SOR/88-157—Softwood Lumber Products Export Charge Exemption Order, amend-

*Il est convenu*—Que les coprésidents du Comité écrivent à l'honorable Elmer MacKay, c.p., député et ministre des Travaux publics au sujet de certains commentaires formulés par des membres du Comité.

Concernant le DORS/87-259—Règlement sur l'interruption du service postal et du DORS/87-260—Règlement sur les objets interdits—Modification:

*Il est convenu*—Que le conseiller du Comité écrive à l'agent de liaison chargé des textes réglementaires de la Société canadienne des postes au sujet de certaines observations du Comité.

Au sujet du DORS/89-180—Règlement de pêche du Manitoba de 1987—Modification:

*Il est convenu*—Que le conseiller du Comité réexamine la situation à une date ultérieure et informe le Comité des mesures qui ont été prises.

Au sujet du DORS/90-4—Règlement sur la pêche dans les parcs nationaux—Modification:

*Il est convenu*—Que le conseiller du Comité écrive à l'agent de liaison chargé des textes réglementaires du ministère de l'Environnement au sujet de certaines observations formulées par des membres du Comité.

Le Comité examine les textes réglementaires suivants: TR/87-210—Décret autorisant le ministre de l'Environnement à prescrire un droit ou des frais, DORS/87-537—Règlement sur le classement des carcasses de veau—Modification, DORS/87-552—Règlement sur le classement des carcasses de bœuf—Modification et DORS/88-193—Règlement sur les fruits et légumes frais—Modification.

Au sujet du DORS/89-220—Règlement de pêche de l'Alberta—Modification:

*Il est convenu*—Que le conseiller du Comité réexamine la situation à une date ultérieure et informe le Comité des mesures prises.

Au sujet du DORS/88-512—Règlement sur les maladies et la protection des animaux—Modification:

*Il est convenu*—Que le conseiller du Comité écrive à l'agent de liaison responsable des textes réglementaires du ministère de l'Agriculture concernant certaines observations du Comité.

Au sujet du DORS/88-612—Règlement sur les envois de publicité directe:

*Il est convenu*—Que le conseiller du Comité écrive à l'agent de liaison responsable des textes réglementaires de la Société canadienne des postes au sujet de certaines observations du Comité.

Au sujet du DORS/89-38—Règlement sur l'immigration de 1978—Modification:

*Il est convenu*—Que le conseiller du Comité écrive à l'agent de liaison responsable des textes réglementaires du ministère de l'Emploi et de l'Immigration concernant certaines observations du Comité.

Au sujet des textes réglementaires suivants: TR/90-1—Décret soustrayant certaines terres à l'aliénation (Whitehorse Y.T.)—Modification; DORS/88-114—Règlement sur les produits dangereux (tentes); DORS/88-157—Décret sur l'exemp-